
Konguta Kooli Hoolekogu koosoleku protokoll 4/2024-2025 

 

Aeg: 07.04.2025       Kell: 17.00 - 18.45 

 

Kohal: Kaspar Tennokese, Kaido Õunapuu, Kaidi Ajaots, Kristjan Lepp, Mari Kuslap, Meeli 

Treier, Nele Frei, Triin Kütt (veebis), Aire Tamm, Priit Värv, Ave Sula(veebis). 

Kutsutud: Liina Tamm 

Puuduvad: Martin Raat 

Koosoleku koht: Konguta Kooli meediaklass ja Teams keskkond 

Päevakord: 

● Eelmise protokolli ülevaatamine. Viimasel elektroonilisel koosolekul nõustuti 

suvise valverühma teenuse tagamisega Konguta Koolis juulikuus 2025a. 

maapiirkonna lasteaedade (Puhja, Rannu) lastele. 

● Uued teemad: 

                                 1. Arenguvestluste kordadele arvamuse avaldamine 

2. "Kool toidutargaks!" projektist 

3. Muudatustest lasteaia töökorralduses ja lasteaia suvisest 

valverühmast 

4. Hooviala arendusgrupi tööst 

5. Jooksvad küsimused, lastevanemate info 

Arutelu:  

1. Direktor tutvustab arenguvestluse läbiviimise eelnõusid (lasteaia ja kooli 

arenguvestluste korrad). 

Küsimusi tekitas punkt, milles kohustatakse osalema lapse arenguvestlusel 

mõlemat lapsevanemat. Hoolekogu arvas, et kordades võiks olla sõnastus: 

“teavitatud peavad olema mõlemad lapsevanemad ja eelistatult osalevad 

arenguvestlusel lapse mõlemad lapsevanemad”.  

Murekohaks on, et hetkel puuduvad süsteemides sageli andmed mõlema 

lapsevanema kohta. Hoolekogu palus teha ettepaneku Arno- keskkonnale, et  

andmete sisestamisel oleks olemas märge mõlema lapsevanema kohta.  

Hoolekogu on andnud  arvamuse arenguvestluste kordade osas. 

2. Direktor tutvustab “Kool toidutargaks” - programmi. Kaasatud on hoolekogust 

Kristjan Lepp, lastevanemate poolt Tiina Hiir, kooli toitlustaja Sille Babina, 



tervisemeeskonna juht Helen Kask, õpetajate esindajana June Kaaver, 

tervishoiuteenuse osutaja Merit Mäetaga ja koolijuht Liina Tamm. 

Kristjan Lepp annab ülevaate, mis on programmi eesmärk ja millised on 

teadlikud toiduvalikud, mida lastele õpetatakse. Teadlikud lapsed õpetavad 

omakorda oma vanemaid ja teenusepakkuja saab pakkuda paremaid valikud 

koolitoidu menüüdes. 

Lapsed hindasid toitu erinevate iseloomustavate sõnadega ning sellest saab 

teha järelduse programmi lõpus maikuus 2025. Toidutargaks õppimisel on 

lapsed ise kasvatanud maitserohelist, teinud ettepanekuid erinevate maade 

toitude valmistamise kohta ja  plaanis on teha toidukuivatiga maitsvaid krõpse. 

Eesmärk on  tervislik toitumine ja teadlikkus ning soov, et toiduteadlikkus  

jõuaks integreeritult õppe- ja ainekavadesse. 

Söögisaali miljöö on kindlasti üks mõjusamaid tegureid, et õpilased 

meelsamini sööksid. Sellega tegeletakse järgmisel õppeaastal.  

Hoolekogu oli rahul esitatud infoga ja pidas projekti vajalikuks. 

3. Direktor rääkis lasteaia suvisest töökorraldusest. Lapsevanemad märgivad 

Spoku -keskkonnas oma lapse suvise koha vajaduse. Lisaks katsetatakse alates 

2025a. maist kuni juuni lõpuni kahe valverühma võimalust - hommikul 

7.00-7.45 ja õhtuti 17.00-18.00, seda selleks, et tööjõudu paremini rakendada 

ja suunata see sellisesse tööaega, mil õpetajate vastutus on laste toetamisel 

suurem.  Hoolekogu on ettepaneku poolt. 

4. Huvigrupp hooviala uuendamiseks on moodustatud lastevanemate 

eestvedamisel (Kristjan Lepp jt).  On viidud läbi küsitlus (29 vastajat) ja 

esimene kohtumine huvigrupiga toimub 08.04. Võimalik, et kaasatakse 

erinevaid firmasid. Arvestama peab mitme aspektiga nt turvalisus, 

pedagoogika, disainmõtlemine. Soovitakse pikemaajalist plaani, planeeritakse 

korraldada lastevanemate talgupäev. Augustisse on planeeritud Maaülikooli 

koolituspäev. Direktor tunnustus algatust ja rõõmustas paljude huvitunute üle. 

5. Lasteaiarühmade komplekteerimine. Direktor vastas lapsevanema küsimusele. 

Lasteaiarühma laste piirarv on 20. Optimaalne on jagada lapsed kooliminevate 

laste arvu järgi. Uuel õppeaastal jätkab lasteaed neljarühmalisena.  

Küsib Mari, et kuidas on personaliga? Direktor vastab, et jätkavad kaks 

kvalifikatsiooniga inimest ja vajadusel palgatakse juurde. Direktor lubab, et 

lasteaia personali ja rühmade komplekteerimine lõpeb jaanipäevaks. 



Mesimummide rühma lapsevanem küsib lisaks täiendavalt infot, direktor 

avaldab, et kõik ühevanused lapsed, kes alustavad ühel ja samal aastal 

kooliteed,  peaksid käima ühes rühmas. 

6. Lisainfo, küsimused: 1.klassi lapsevanem küsib kooli alguse kellaaja kohta? 

Miks ei võiks koolipäev alata  8.15-8.30? Kas võiks korraldada küsitluse ka 

meie koolis?  

Vastab vallavanem Priit Värv - reeglina päeva algusaja nihutamine ei ole 

argumenteeritud. Bussitransport, kogu korralduslik päevaplaan tuleb ümber 

teha, samas ei tohiks pikendada lapse koolipäeva, huvitegevus peaks mahtuma 

lapse päeva  jms. 

 

 

Protokollis: Meeli Treier 

Juhatas: Kaspar Tennokese 

 


